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ZAPISNIK 

 

 

       sa 35. sjednice Odbora za unapređenje kvalitete UMAS-a održane srijedu 13. studenog 

2019. godine u 10 sati u prostorijama dekanata, Zagrebačka 3. 

 

Dnevni red 35. sjednice Odbora za unapređenje kvalitete 

 

1. Usvajanje zapisnika 34. sjednice Odbora za unapređenje kvalitete 

2. Prijedlog izmjene dijela članka 11. Pravilnika o sustavu osiguranja i unapređivanja 

kvalitete UMAS-a  

3. Izvješće sa sastanka uprave sa predstojnicima odsjeka održanog 6. studenog 2019. godine 

4. Izvješće sa seminara Savezi europskih sveučilišta 

5. Studentska anketa, definiranje postupka provedbe nakon primitka materijala 

6. Prijedlog za provedbu dodatne ankete SZ  

7. Razno 

 

Prisutni: 

- red. prof. dr. sc. lvana Tomić-Ferić, Glazbeni odjel  

- pred. dr. sc. Matko Botić, Kazališni odjel  

- Igor Ivanović, predsjednik Studentskog zbora UMAS-a  

- izv. prof. art. Larisa Aranza, Likovni odjel, voditeljica Odbora 

 

Opravdano odsutna: 

- ing. el. Dalida Cikatić-Karačić, nenastavno osoblje  

 

mailto:office@umas.hr
http://www.umas.hr/


 

Ad1 

Zapisnik 34. sjednice Odbora za unapređenje kvalitete jednoglasno je usvojen 

 

Ad2 

Član Odbora Ivanović upozorio je voditeljicu da članak 11 Pravilnika o sustavu osiguranja i 

unapređivanja kvalitete UMAS-a  nije u skladu sa Statutom SZ UMAS-a u kojem se, u članku 

18, navodi da:  Studentski zbor ima predsjednika kojeg bira Studentski zbor na vrijeme od 

jedne akademske godine i može biti ponovno izabran još jednom.  

 

Predlaže se slijedeća izmjena dijela članka 11. Pravilnika o sustavu osiguranja i unapređivanja 

kvalitete UMAS-a  

Tekst: Mandat člana Odbora - predstavnika studenata traje dvije (2) godine, odnosno dok 

traje status predsjednika/podpredsjednika Studentskog zbora. 

mijenja se i glasi:  

Mandat člana Odbora - predstavnika studenata traje do isteka statusa 

predsjednika/podpredsjednika Studentskog zbora. 

 

Prisutni članovi suglasni su sa predloženom izmjenom Pravilnika o sustavu osiguranja i 

unapređivanja kvalitete UMAS-a. 

 

Ad3 

Voditeljica je ukratko izvijestila članove Odbora o sastanku uprave sa predstojnicima odsjeka 

UMAS-a koji je održan 6. studenog 2019. godine. Na sastanku se razgovaralo o sljedećim 

temama: 

1. Unutarnji rad odsjeka: 

• Izbor/reizbor pročelnika 

• Redoviti mjesečni sastanci odsjeka i zapisnici 

• Redovitost održavanja nastave i ispita 

• Nazočnost članova odsjeka na sjednicama Akademijskog vijeća 

• Držanje plana i programa nastave 

• Kumulativna nastava 

• Evidencija pohađanja nastave studenata 

• Godišnje izvješće o radu asistenata 

2. Komunikacija sa studentima: 

• Semestralni sastanci nastavnika odsjeka i studenata 

• Uključenost studenata i alumnija u izmjene i dopune studijskih programa 

• Upućenost studenata po pitanju njihovih osnovnih prava i dužnosti 

• Studentski predstavnik odsjeka? 

• Obrazac vrednovanja i ocjenjivanja studenata 

3. Vanjska suradnja: 

• Smanjenje obima vanjske suradnje 

• Definiranje nositelja kolegija 

• Zahtjevnica za angažiranje novog suradnika 

• Izvješće/evidencija održane nastave vanjskih suradnika 

 

Dekan izv. prof. Edvin Dragičević obavijestio je predstojnike da je započet novi 

reakreditacijski ciklus te da uprava očekuje da će u narednoj godini UMAS dobiti obavijest o 

terminu posjeta. Teme obrađene na sastanku bile su ujedno i zamjerke reakreditacijskog 



povjerenstva. Pomaci u kvaliteti su vidljivi no potrebno je i dalje raditi na unapređenju u svim 

segmentima.  

 

Ad4 

Voditeljica je članovima Odbora elektroničkom poštom poslala Izvješće sa seminara Savezi 

europskih sveučilišta održanog 30. listopada 2019. na Šumarskom fakultetu Sveučilišta u 

Zagrebu. 

Ciklus internacionalizacije pokrenut je, između ostaloga, kao logičan odgovor na rezultate 

procesa reakreditacije hrvatskih visokih učilišta koji ukazuju na veliki potencijal i snagu 

domaćih visokih učilišta da studijske programe ponude i na globalnom tržištu te privuku 

strane studente te kao ravnopravni partneri sudjeluju u programima suradnje i razmjene s 

inozemnim partnerskim visokim učilištima. 

Europska komisija objavila je nedavno programe visokoškolskih institucija iz cijele Europe 

koji su odabrani biti dijelom prvih saveza europskih sveučilišta1, a među 114 visokih učilišta 

našla su se i hrvatska sveučilišta – Sveučilište u Splitu i Sveučilište u Zadru. 

Na seminaru je, između ostalih, izlaganje o alijansi SEA-EU The European University of the 

Seas održala prof. dr. sc. Leandra Vranješ Markić, prorektorica za znanost i inovacije 

Sveučilišta u Splitu. 

 

Ad5 

Voditeljica je izvijestila članove Odbora da su podatci za provedbu studenskog vrednovanja 

nastavnog rada za zimski semestar akademske godine 2019./2020. poslani prošli tjedan na 

Sveučilište. Voditeljica očekuje da će, do kraja studenog, materijali za provedbu postupka biti 

dostavljeni na UMAS.  

Potrebno je što prije definirati postupak  provedbe kako bi se povećao postotak izlaznosti 

studenata na anketu.  

Voditeljica naglašava da, unatoč velikom broju lokacija na kojima se održava nastava, 

velikom broju studijskih programa te malom broju studenata ( mentorskoj nastavi ), izlaznost 

na anketu studenskog vrednovanja nastavnog rada redovito iznosi oko 50% što je prosjek 

UNIST-a. 

Svi članovi su suglasni da bi provedbu ankete na sebe trebao preuzeti SZ UMAS-a. 

Ivanović kaže da novi Zbor još nije u cijelosti formiran, nedostaju članovi-studenti sa studija 

Kiparstvo i Slikarstvo. Voditeljica je obavijestila predstojnike Kiparstva i Slikarstva da 

pošalju kontakte zainteresiranih studenata Ivanoviću i vjeruje da će se to uskoro riješiti. 

Ivanović je izrazio zadovoljstvo novim sazivom Zbora te je suglasan da provedbu ankete Zbor 

u potpunosti preuzme.  

Dogovoreno je da će se ankete rasporediti po lokacijama na kojima se izvode studijski 

programi te će ih tamo preuzeti studenti odsjeka članovi SZ.  

Ivanović je predložio da se na svakoj lokaciji odredi prostorija u kojoj se mogu pohraniti 

ankete a koja bi se mogla zaključati. 
                                                           
1 https://ec.europa.eu/commission/news/first-17-european-universities-selected-major-step-towards-building-

european-education-area-2019-jun-26_lv 

https://europa.eu/rapid/attachment/IP-19-3389/en/ANNEX.pdf  

https://ec.europa.eu/commission/news/first-17-european-universities-selected-major-step-towards-building-european-education-area-2019-jun-26_lv
https://ec.europa.eu/commission/news/first-17-european-universities-selected-major-step-towards-building-european-education-area-2019-jun-26_lv
https://europa.eu/rapid/attachment/IP-19-3389/en/ANNEX.pdf


Voditeljica je rekla da će o tome obavijestiti prodekana za nastavu i predstojnike odsjeka i 

zamoliti ih da osiguraju takav prostor. 

 

 Ad6 

Voditeljica je članovima Odbora elektroničkom poštom poslala prijedlog bivše predsjednice 

SZ Maje Stojić sa tekstom dodatne ankete administrativnih službi i osoblja koju bi želio 

provesti SZ UMAS-a. 

Voditeljica je mišljenja da se anketa treba doraditi i pozvala je članove Odbora da je 

pregledaju i daju svoje mišljenje, prvenstveno to treba napraviti Ivanović i SZ. 

 

Ad7 

Predloženo je da se sastanak Uprave i Odbora sa kvalitetu sa članovima SZ održi čim se Zbor 

u potpunosti formira a najkasnije do kraja zimskog semestra. 

Ivanović je iznio zahtjev dijela studenata koji traže uvođenje nastave tjelesnog odgoja ili 

omogućavanje pohađanja različitih sportskih programa. Voditeljica je rekla da će zahtjev 

prenijeti upravi UMAS-a. 

 

 

Sjednica je završila u 11.10 

 

 
 

 

                                                                                                                      Voditeljica  Odbora 

 
izv. prof. art. Lara Aranza 

 

 

 

 

Poslano elektroničkom poštom: 

 

1. Uprava UMAS-a office@umas.hr 

2. članovima Odbora za kvalitetu UMAS-a 
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